

Date: 13 August 2025

التاريخ: 13 أغسطس 2025

Oman Arab Bank - Rights Issue

بنك عُمان العربى إصدارأسهم حقوق الأفضلية

Further to our disclosure dated 4 June 2025 regarding the rights issue, we wish to announce that the Board, in its meeting dated 12 August 2025, has approved the rights issue price at 151 Baiza per share, inclusive of issue expense of 1 Baisa per share.

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ 4 يونيو 2025 بشأن إصدار أسهم حقوق الأفضلية، نود الإعلان بأن مجلس الإدارة قد وافق خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 12 أغسطس 2025، على سعر إصدار حق الأفضلية بقيمة 151 بيسة للسهم الواحد، شاملاً مصاريف إصدار بقيمة 1 بيسة للسهم.

The Board has also authorized the management to take all necessary actions to complete the rights issue, which remains subject to fulfilling all legal requirements and obtaining the necessary regulatory approvals.

كما قام مجلس الإدارة بتفويض إدارة البنك باتخاذ جميع الإجراءات اللازمة لاستكمال إصدار حق الأفضلية، والذي يبقى خاضعًا لاستيفاء كافة المتطلبات القانونية والحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقيول فائق الإحترام والتقدير،

سليمان الحارثي الرئيس التنفيذي Sulaiman Al Harthi Chief Executive Officer